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Important  ملاحظة مهمة

Read this document carefully and sign only if you clearly understand and agree 
to the content. It is available in English and Arabic as issued by Ajman Bank. You 
may also use this document to compare different Sukuk products offered by other 
banks. You have the right to receive Key Facts Statements from other Banks for 
comparison and also in future if required. It can be provided to you by simply 
contacting our toll free number 800 22 or downloaded from our website 
www.ajmanbank.ae

Ajman Bank will not be in any way acting as an advisor, and that the decision 
to buy, or sell any of the Investments will be clients sole decision and that 
such decisions shall not be based on any recommendation from Ajman 
Bank. Also, Ajman Bank PJSC assumes no liability or responsibility in any 
manner whatsoever for any losses that the customer may suffer as a result 
of the performance of the Sukuk investments. In the event that the customer 
requires any advice in this respect, the customer should engage the services 
of an independent financial or legal advisor as appropriate. 

لطفًــا اقــرأ هــذا المســتند بعنايــة ولا تمهــره بتوقيعــك إلا إذا فهمــت فحــواه فهمــا 
تامًــا ووافقــت عليــه. يتوفــر هــذا المســتند باللغتيــن الإنجليزيــة والعربيــة التــي أصدرهمــا 
بــه مصــرف عجمــان. يمكنــك أيضًــا اســتخدام هــذا المســتند لمقارنــة منتجــات مختلــف 
بيــان الحقائــق  لــك الحصــول علــى  البنــوك الأخــرى. يحــق  التــي تطرحهــا  الصكــوك  
الأساســية مــن البنــوك الأخــرى لإجــراء مقارنــة فيمــا بينهــم حاليًــا، وأيضًــا مســتقبلًا 
ــي:  ــم المجان ــال بالرق ــق الاتص ــن طري ــاطة ع ــه ببس ــول علي ــك الحص ــر. يمكن ــزم الأم إذا ل
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ــار،  ــه مستش ــرف بصفت ــكال التص ــن الأش ــكل م ــأي ش ــان ب ــرف عجم ــوز لمص لا يج
أو  العمــاء هــم وحدهــم أصحــاب قــرار شــراء أي مــن الاســتثمارات  ويكــون 
يقدمهــا  توصيــة  أي  إلــى  القبيــل  هــذا  مــن  قــرارات  أي  تســتند  ولــن  بيعهــا 
ــكل  ــأي ش ــؤولية ب ــان ش.م.ع أي مس ــرف عجم ــل مص ــان. ولا يتحم ــرف عجم مص
مــن الأشــكال عــن أي خســائر قــد يتكبدهــا العميــل نتيجــة لأداء اســتثمارات 
الصكــوك. وفــي حالــة طلــب العميــل أي مشــورة فــي هــذا الصــدد، يتعيــن علــى 

العميــل إشــراك مستشــار مالــي أو قانونــي مســتقل، حســب الاقتضــاء.

SUKUK INVESTING صكوك الاستثمار

بيان الحقائق الأساسية )KFS( – الصكوك الاستثمارية
KEY FACTS STATEMENT (KFS) – Sukuk Investing

What is the Product?   ما هذا المنتج؟  

Sukuk is an Islamic instrument which is structured in a Shari’a compliant manner 
and represents proportionate undivided ownership in the underlying asset or 
investment. The return on the Sukuk is derived from the yield generated by the 
underlying asset or investment. A Sukuk provides expected profit distributions on 
a yearly, semi-annually, or quarterly basis to its investors. These profit distributions 
are usually expected on a pre-determined schedule.

أحــكام   مــع  تتفــق  بطريقــة  منظــم  إســامي  ســند  بأنهــا  الصكــوك  تلــك  تُعــرف 
الشــريعة الإســامية وتمثــل ملكيــة متناســبة غيــر مقســمة فــي الأصــل أو الاســتثمار 
ــتثمار  ــل أو الاس ــن الأص ــدر م ــد الم ــن العائ ــوك م ــى الصك ــد عل ــتمد العائ ــن. ويس الضام
الضامــن. وتوفــر الصكــوك لمســتثمريها توزيعــات الأربــاح المتوقعــة كل ســنة أو كل 
ســتة أشــهر أو كل ثلاثــة أشــهر. فــإذا كنــت بحاجــة إلــى دخــل منتظــم، فعــادةً مــا 

تكــون توزيعــات الأربــاح هــذه متوقعــة فــي جــدول زمنــي محــدد ســلفًا.

Fees and Charges: الرسوم والتكاليف:

Upfront Fees: It is charged on the total 
investment amount from the client at 
the time of purchase for a Sukuk and 
not for sale.

2% of the total investment amount. 2% من إجمالي مبلغ الاستثمار. تُحتســب  مقدمًــا:  المدفوعــة  الرســوم 
علــى إجمالــي مبلــغ الاســتثمار المــدر مــن 
وليــس  الصكــوك  شــراء  وقــت  العميــل 

. بيعهــا

Redemption Fee: Not Applicable رسوم الاسترداد: لا يوجد

Custody Fee: The custody fee is 
calculated as a percentage of the total 
investment and deducted on a quarterly 
basis.

0.25% p.a.is the custody fee which 
is calculated on the total investment 
amount or a minimum of USD 500 is 
charged from the customer, higher of 
the above. The custody fee is calculated 
on the total investment and deducted 
on a quarterly basis.

ســنويًا  بـــ%0.25  الحفــظ  رســوم  تُقــدر 
وتُحتســب علــى إجمالــي مبلــغ الاســتثمار أو 
يُفــرض مبلــغ لا يقــل عــن 500 دولار أمريكــي 
ــب  ــبق. وتُحتس ــا س ــى مم ــل، بأعل ــن العمي م
الاســتثمار  إجمالــي  مــن  الحفــظ   رســوم 

وتُخصــم كل ثلاثــة أشــهر.

ــظ  ــوم الحف ــب رس ــظ: تُحتس ــوم الحف رس
إجمالــي  مــن  مئويــة  نســبة  أنهــا  علــى 

أشــهر. ثلاثــة  كل  وتُخصــم  الاســتثمار 

Administration Fee: Not Applicable لا يوجد الرسوم الإدارية:

Minimum Investment amount for 
Sukuk

USD 200,000 200,000 دولار أمريكي الحد الأدنى لمبلغ الاستثمار للصكوك
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WARNINGS & RISK FACTORS التحذيرات وعوامل المخاطر

Below are some of the warnings and risk factors associated with investing in 
Sukuk, for a complete list, please refer to the respective Sukuk prospectus, the 
prospectus is available upon customer’s request.

•	 Perpetual Sukuk: Sukuk perpetual have no fixed maturity date. The 
investment amount might never be returned by the issuer unless the issuer 
exercises the right to call (if any) or to redeem it. Perpetual Sukuk with 
expected profits for life are more volatile to market rate changes compared 
to Sukuk with fixed maturity dates.

•	 Callable Features: The terms and conditions of these Sukuk securities allow 
the issuer to terminate or redeem the Sukuk prior to its stated maturity date. 
Depending on the terms of the specific Sukuk security, early redemption may 
be rule-based (e.g., upon the occurrence of certain events or triggers) or at 
the issuer’s sole and absolute discretion.

•	 Currency Risk: The investment amount may be negatively affected by foreign 
exchange risk if the investment amount deposited is other than the currency 
of the Sukuk.

•	 Variable/Reset Expected Distribution: Expected distribution of Sukuk is 
based on variable rate established at specified intervals. Expected distribution 
rate of some Sukuk can also be reset based upon specific market indicators.

•	 Viability Risk: Convertible Sukuk provides investors with the right to convert 
such Sukuk (at a specified conversion price) into either a specified number 
of Shari’a compliant shares or other Sukuk securities of the issuer. The 
issuer reserves the right to write-off the total obligation amount upon the 
occurrence of a viability event.

•	 Extendable Maturity Dates: Depending on the terms, either one of or both 
of the issuer and investor may have the option of extending the maturity 
date. Where the maturity date is extended, repayment of your investment 
amount will be postponed, and the issuer will continue to pay you expected 
distributions (at either the same or a different rate).

•	 Market Risk/Opportunity Loss Risk/Market Rate Risk: The value of Sukuk 
may increase or decrease over the life of the investment. The investment 
amount returned at maturity may be higher or lower than the amount initially 
invested.

•	 Credit Risk: Investors assume the credit risk of the issuer which includes 
possible loss of investment amount and or any expected returns.

•	 Liquidity Risk: During adverse market conditions, holders of Sukuk may not 
be able to liquidate all or part of their investment as and when they require. 
In the event that the investor wishes to liquidate his investment before 
maturity, such early liquidation may result in a loss of investment amount 
and any expected profits.

•	 Sovereign Risk: Payment of Sukuk may be affected by economic and political 
events. The occurrence of a sovereign risk event could result in the loss of all 
or a portion of the investment amount and/or any expected profits due to 
any political or economic circumstances.

فــي  بالاســتثمار  المرتبطــة  المخاطــر  وعوامــل  التحذيــرات  بعــض  يلــي  فيمــا 
إصــدار  نشــرة  إلــى  الرجــوع  يرجــى  قائمــة كاملــة،  علــى  وللحصــول  الصكــوك، 

العميــل. طلــب  علــى  بنــاءً  الإصــدار  نشــرة  وتُتــاح  المعنيــة،  الصكــوك 

الصكــوك الدائمــة: ليــس للصكــوك الدائمــة تاريــخ اســتحقاق محــدد. لا يجــوز •	
ــي  ــق ف ــدار الح ــة الإص ــارس جه ــم تم ــا ل ــتثمار م ــغ الاس ــاع مبل ــدار إرج ــة الإص لجه
الطلــب )إن وجــد( أو اســترداده. وتعــد الصكــوك الدائمــة ذات الأربــاح المتوقعــة 
ــوك ذات  ــة بالصك ــوق مقارن ــعر الس ــرات س ــا لتغي ــا وتذبذبً ــر تقلبً ــاة أكث ــدى الحي م

تواريــخ الاســتحقاق الثابتــة.
لجهــة •	 الصكــوك  هــذه  وأحــكام  شــروط  تســمح  للســداد:  القابلــة  الميــزات 

المعلــن.  اســتحقاقها  تاريــخ  قبــل  اســتردادها  أو  الصكــوك  بإنهــاء  الإصــدار 
ــر  ــترداد المبك ــتند الاس ــد يس ــددة، ق ــوك المح ــان الصك ــروط ضم ــى ش ــتنادًا إل واس
إلــى قواعــد )علــى ســبيل المثــال، عنــد وقــوع أحــداث أو محفــزات معينــة( أو وفقًــا 

والمطلــق. الوحيــد  المصــدر  لتقديــر 
ــي إذا •	 ــرف الأجنب ــر الص ــلبًا بمخاط ــتثمار س ــغ الاس ــر مبل ــد يتأث ــة: ق ــر العمل مخاط

كان مبلــغ الاســتثمار المــودع بخــاف عملــة الصكــوك.

التوزيــع المتغيــر/ المعــاد تحديــده المتوقــع: يعتمــد التوزيــع المتوقــع للصكــوك •	
علــى ســعر متغيــر يُحــدد علــى فتــرات محــددة. يجــوز أيضًــا إعــادة تحديــد معــدل 

التوزيــع المتوقــع لبعــض الصكــوك بنــاءً علــى مؤشــرات الســوق المحــددة.
فــي •	 الحــق  المســتثمرين  للتحويــل  القابلــة  الصكــوك  تمنــح  الجــدوى:  مخاطــر 

مــن  محــدد  عــدد  إلــى  إمــا  محــدد(  تحويــل  )بســعر  الصكــوك  هــذه  تحويــل 
ســندات  مــن  غيرهــا  أو  الإســامية  الشــريعة  أحــكام  مــع  المتوافقــة  الأســهم 
الصكــوك  لجهــة الإصــدار. تحتفــظ الجهــة المصــدرة بالحــق فــي شــطب إجمالــي 

مبلــغ الالتــزام عنــد وقــوع  حــدث يتعلــق بالجــدوى.
تواريــخ الاســتحقاق القابلــة للتمديــد: اســتنادًا إلــى الشــروط والأحــكام، قــد •	

يكــون لــدى أحــد الجهــات المصــدرة والمســتثمر أو كليهمــا معًــا خيــار تمديــد 
تاريــخ الاســتحقاق، يُؤجــل ســداد مبلــغ  تاريــخ الاســتحقاق. وفــي حالــة تمديــد 
الاســتثمار الخــاص بــك، وتواصــل الجهــة المصــدرة ســداد التوزيعــات المتوقعــة 

)إمــا بنفــس الســعر أو بســعر مختلــف(.
ــد •	 ــد تزي مخاطــر الســوق/ مخاطــر خســارة الفــرص/ مخاطــر ســعر الســوق: ق

مبلــغ  يكــون  وقــد  الاســتثمار.  مــدة  مــدى  علــى  تنخفــض  أو  الصكــوك  قيمــة 
فــي  المســتثمر  المبلــغ  مــن  أقــل  أو  أعلــى  الاســتحقاق  عنــد  العائــد  الاســتثمار 

البدايــة.
مخاطــر الائتمــان: يتحمــل المســتثمرون مخاطــر الائتمــان لجهــة الإصــدار، وتشــمل تلك •	

المخاطــر الخســارة المحتملــة لمبلــغ الاســتثمار أو أي عوائــد متوقعــة أو كليهمــا معًا.
الســوق •	 ظــروف  خــال  الصكــوك،  حاملــو  يتمكــن  لا  قــد  الســيولة:  مخاطــر 

ــي  ــاء. وف ــد الاقتض ــا، عن ــزء منه ــا أو ج ــتثماراتهم كله ــة  اس ــن تصفي ــة، م المناوئ
حالــة رغبــة المســتثمر فــي تصفيــة اســتثماره قبــل تاريــخ اســتحقاقه، فقــد تــؤدي 

هــذه التصفيــة المبكــرة إلــى خســارة مبلــغ الاســتثمار وأي أربــاح متوقعــة.

الاقتصاديــة •	 بالأحــداث  الصكــوك  ســداد  يتأثــر  قــد  الســيادية:  المخاطــر 
والسياســية. وقــد يــؤدي وقــوع حــدث خطــر ســيادي إلــى خســارة مبلــغ الاســتثمار 
كلــه أو جــزء منــه أو أي أربــاح متوقعــة أو كليهمــا معًــا نتيجــة أي ظــروف سياســية 

اقتصاديــة. أو 

WARNING
Ajman Bank is merely a Promoter of the Sukuk dealing on the Customer’s behalf 
on execution basis only and is not liable for the performance of the Sukuk or 
its valuation. 

تحذير
 مصــرف عجمــان مــا هــو إلا مجــرد مــروج للصكــوك ويتعامــل نيابــة عــن العميــل 

ــي، لا يتحمــل مســؤولية أداء الصكــوك أو تقييمهــا. ــذ فقــط، وبالتال ــد التنفي عن

WARNING
Past performance is not a reliable guide to future performance. If you invest in 
this product, you may lose some, all or more than the amount of money you 
invested. 

تحذير
فــإذا كنــت  المســتقبلي.  الأداء  بــه علــى  دليــلًا موثوقًــا  الســابق  الأداء  يعــد  لا 
ــه أو  ــتثمرته بعض ــذي اس ــال ال ــغ الم ــد مبل ــد تفق ــج، فق ــذا المنت ــي ه ــتثمر ف تس

كلــه أو أكثــره.

WARNING
Investments in Sukuk under this product is not a bank deposit product and as 
such is not capital protected or capital guaranteed and may result in loss of 
Customer’s principal invested amount.

تحذير
لا تأخــذ الاســتثمارات فــي الصكــوك بموجــب هــذا المنتــج شــكل منتــج الإيــداع 
المصرفــي، وبالتالــي، فهــي ليســت محميــة أو مضمونــة بــرأس المــال، وقــد تــؤدي 

ــل. ــغ المســتثمر الرئيســي للعمي ــى خســارة المبل إل

WARNING
Ajman Bank reserves the right to change terms and conditions at a later date, 
and customers will be provided a notice period of 60 days before implementing 
any future and    permissible change in terms and conditions.

تحذير
وقــت  فــي  والأحــكام  الشــروط  تغييــر  فــي  بالحــق  عجمــان  مصــرف  يحتفــظ 
ــا قبــل تنفيــذ أي تغييــر  ــد العمــاء بمــدة إخطــار قدرهــا 60 يومً لاحــق، ويتــم تزوي

مســتقبلي ومســموح بــه فــي الشــروط والأحــكام.

WARNING
In the event that the Customer fails to meet the terms and conditions, the 
Bank reserves the right to terminate the relationship, restrict the Customer’s 
accounts, apply fees or charges or submit adverse reports to the credit agency.

تحذير
وفــي حالــة لــم يفــي العميــل بالشــروط والأحــكام، يحتفــظ المصــرف بالحــق فــي 
إنهــاء العلاقــة أو تقييــد حســابات العميــل أو تطبيــق الرســوم أو التكاليــف أو 

ــة الائتمــان. ــى وكال ــر ســلبية إل ــم تقاري تقدي
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ــه قــد تــم ترخيصــه وتفويضــه مــن قبــل المصــرف المركــزي الإماراتــي لممارســة  يعلــن مصــرف عجمــان بموجــب هــذا المصــرف أن
الأعمــال والخدمــات المصرفية.�جميــع منتجاتنــا وخدماتنــا متوافقــة مــع أحــكام الشــريعة الإســامية ومعتمــدة مــن لجنــة الرقابــة 

www.ajmanbank.ae الشــرعية الداخليــة. للحصــول علــى تفاصيــل عــن الموافقــة، يرجــى زيــارة الموقــع

 Ajman Bank hereby declares that it has been licensed and authorized by the Central Bank of the UAE to carry out
 banking business and services. All our products and services are Shari’ah compliant and approved by our Internal
Shari’ah Supervision Committee. For details on approval, kindly visit www.ajmanbank.ae

KEY TERMS AND CONDITIONS الشــروط والأحكام الرئيسية 

For the full list of terms and conditions, please refer to the related Sukuk 
prospectus/documents which will be available on our website 
www.ajmanbank.ae

Investors are advised to take into consideration all the risks involved in 
investing in this Sukuk that are specified in the relevant Sukuk prospectus and 
other related documents along with the following mentioned risks:
•	 General Risks – The value of the Sukuk during its tenor will be influenced by 

political, economic, financial and other factors that generally affect capital 
markets.

•	 Market Risk – Financial markets are inherently volatile and continuously 
change, therefore Sukuk prices fluctuate during its tenor (for example prices 
could increase or decrease). The value of the Sukuk may fall due to numerous 
factors including but not limited to each of the risks described in the related 
Sukuk documents.

ــرة/وثائق  ــى نش ــوع إل ــى الرج ــكام، يرج ــروط والأح ــة للش ــة الكامل ــى القائم ــاع عل  للاط
ــي ــا الإلكترون ــى موقعن ــة عل ــتكون متاح ــي س ــة والت ــوك ذات الصل الصك

www.ajmanbank.ae 

يوصــى المســتثمرون بمراعــاة جميــع المخاطــر التــي ينطــوي عليهــا الاســتثمار فــي 
ــة والمســتندات  هــذه الصكــوك المحــددة فــي نشــرة إصــدار الصكــوك ذات الصل

الأخــرى ذات الصلــة إلــى جانــب المخاطــر التاليــة المذكــورة:
بالعوامــل •	 ســريانها  مــدة  خــال  الصكــوك  قيمــة  ســتتأثر   – العامــة  المخاطــر 

ــة  ــة عام ــر بصف ــي تؤث ــل الت ــن العوام ــا م ــة وغيره ــة والمالي ــية والاقتصادي السياس
علــى أســواق رأس المــال.

مخاطــر الســوق – تعــد الأســواق الماليــة متقلبــة بطبيعتهــا وتتغيــر باســتمرار، •	
ــبيل  ــى س ــتحقاقها )فعل ــرة اس ــال فت ــب خ ــوك تتقل ــعار الصك ــإن أس ــي، ف وبالتال
المثــال، يمكــن أن ترتفــع الأســعار أو تنخفــض(. وقــد تنخفــض قيمــة الصكــوك 
بســبب العديــد مــن العوامــل، وتشــمل علــى ســبيل المثــال لا الحصــر: كل مــن 

المخاطــر التــي ورد بيانهــا فــي مســتندات الصكــوك ذات الصلــة.

COOLING-OFF PERIOD
Once you enter into the Investment contract, you will be bound by the terms and 
conditions of the Investment contract however in accordance with the Consumer 
Protection Regulation and Standards you have the right to a cooling-off period 
option. This is a right to cancel the Investment contract within five (5) complete 
business days starting immediately after signing the contract (the “Cooling-Off 
Period”). However, you may choose to waive your right to the Cooling-Off Period.

فترة الســماح بالإلغاء
بمجــرد إبــرام عقــد الاســتثمار، ســتكون ملزمًــا بمــا ورد فــي عقــد الاســتثمار مــن شــروط 
ــا  ــك  وفقً ــاء، وذل ــماح بالإلغ ــرة الس ــار فت ــي خي ــق ف ــك الح ــون لدي ــن، يك ــكام، ولك وأح
ــتثمار  ــد الاس ــاء عق ــي إلغ ــق ف ــذا الح ــل ه ــر. ويتمث ــتهلك والمعايي ــة المس ــح حماي للوائ
فــي غضــون خمســة أيــام عمــل كاملــة تبــدأ مباشــرة بعــد توقيــع العقــد )يُشــار إليهــا 
فيمــا يلــي باســم »فتــرة الســماح بالإلغــاء«(. ومــع ذلــك، يمكنــك اختيــار التنــازل عــن 

ــاء. ــماح بالإلغ ــرة الس ــي فت ــك ف حق

WARNING
If you choose to waive your right to the Cooling-off Period, you will be bound by 
the terms and conditions of the Investing contract once it is concluded between 
you and the Bank. Consequently, you will be subject to the risks of price fluctuation 
of the item bought or sold to you starting from the Investment contract signing 
date.

تحذير
بالإلغــاء، فســتكون ملزمًــا  الســماح  التنــازل عــن حقــك فــي فتــرة  اختــرت  إذا 
بشــروط وأحــكام عقــد الاســتثمار بمجــرد إبرامــه بينــك وبيــن البنــك. وبالتالــي، 
فإنــك تخضــع لمخاطــر تقلــب أســعار الســلعة المشــتراة أو المباعــة لــك بــدءًا مــن 

ــتثمار. ــد الاس ــع عق ــخ توقي تاري

COMPLAINTS AND SUGGESTIONS
For Complaints and suggestions, you may visit any of our Branches and submit 
in writing or verbally to our Customer service officer. You can also call our Phone 
Banking on 80022 and we will be happy to assist. Alternatively, you may also use 
our website (www.ajmanbank.ae) or Email address (info@ajmanbank.ae)

والاقتراحات الشكاوى 
ــوب  ــند مكت ــي س ــا ف ــا وتقديمه ــن فروعن ــارة أي م ــك زي ــات، يمكن ــكاوى والاقتراح للش
بالخدمــة  الاتصــال  أيضًــا  يمكنــك  لدينــا.  العمــاء  خدمــة  مســؤول  إلــى  شــفهيًا  أو 
ــك  ــاعدتك. ويمكن ــعداء لمس ــنكون س ــم: 80022 وس ــى رق ــف عل ــر الهات ــة عب المصرفي
البريــد  عنــوان  أو   )www.ajmanbank.ae( الإلكترونــي  موقعنــا  اســتخدام  أيضًــا 

لتقديمهــا.  )info@ajmanbank.ae( الإلكترونــي 
IMPORTANT NOTE
This Key Facts Statement must be duly signed by the Customer, prior to availing the 
Sukuk Investing product and/or service. A duplicate copy of the signed documents 
would be provided for your information and records at any point of time during 
the relationship tenure and/or based on your request. In an instance of joint 
relationship, the Key Facts Statement copy need to be agreed and signed by the 
joint party as well and same has to be physically handed over to all the account 
holders.

مهمة ملاحظات 
الحقائــق الأساســية هــذا حســب الأصــول، قبــل  بيــان  العميــل توقيــع  يتعيــن علــى   
الاســتفادة مــن منتــج أو خدمــة اســتثمار الصكــوك أو كليهمــا معًــا. يلــزم توفيــر نســخة 
ــا  ــا وإدراجه ــاع عليه ــم الاط ــنى لك ــى يتس ــة حت ــتندات الموقع ــن المس ــل م ــق الأص طب
ــة  ــي حال ــك. ف ــى طلب ــاءً عل ــة و/أو بن ــرة العلاق ــال فت ــت خ ــي أي وق ــجلاتكم ف ــي س ف
العلاقــة المشــتركة، يلــزم الاتفــاق علــى نســخة بيــان الحقائــق الأساســية وإمهارهــا 

ــابات. ــاب الحس ــع أصح ــى جمي ــا إل ــليمها فعليً ــا وتس ــترك أيضً ــرف المش ــع الط بتوقي

APPLICANT ACKNOWLEDGEMENT
I hereby acknowledge that I have received, read and understood the details pro-
vided in this Key Fact Statement.:

إقــرار مقدم الطلب
أقــر بموجــب هــذه الوثيقــة بأننــي تلقيــت مــا ورد فــي بيــان الحقائــق الأساســية هــذا مــن 

تفاصيــل، وقرأتهــا وفهمتهــا:

Customer’s Signature المتعامل توقيع 

RM/SSO Name & 
Signature

اسم وتوقيع مدير 
العلاقات / مسؤول 

المبيعات

Date التاريخ


